
Kolodvor:
delovne naloge

Tajnlk KS Kolodvor, Pranc
Habjan, nam je povedal, da bo-
do im&li zb->r delgatov v začet-
ku junija. Kaadidat za predsed-
nika zbora delegatov je Pavle
Vozlič, sedanji predsednik sve-
ta KS, kandidata za predsedni-
ka sveta pa še niso našli.

Franc Habjan narn je naštel
tudi nekaj nalog, ki čakajo kra-
j«vno skupnost v bloaaji pri-
hodnbsti:

1. Zavzel: se bodo za gradnjo
novega jaroega kopališča, saj
je sedanje ob Miklošičevi aici
že tako staro, da se.mu izteka-
jo dnevi. Za KS Kolodvor je
javno kopališče pomembno,
saj je tudi tu — kakor še
marsikje v Ljubljani — mnogo
stanovainj brez kopalnic.

2. Skušali bodo najti način,
da bi popravili nekatere ulice.
čeprav je v središču Ljubljane,
ima krajevna skupnost Kolo-
dvor vrsto zelo slabo vzdrževa-

nih cest, med katerimi so neka-
tere zelo pamembne in promet-
ne. Zlasti so potrebne popravi-
la Rasljeva cesta, pa Moše Pi-
jad&jeva, Trubarjeva in Copova
ulica.

3. še naprej se bodo tTudili,
da bi zaščiitili platane na Trgu
osvobodilne fraate. KS Kolo-
dvor že dve leti brez vidnih
uspehov opozarja občinsko
skupščino Cent&r in mestao
skupščino, da ta drevesa pro-
padajo v izpušniii plinih avto-
busov.

4. Reševati bodo zafieli sta-
novanjske probleme ob Trubar-
jevi cesti in Petkovškovetrvu na-
breaju, kjer živi precej ljudi
v starih in slabih stanovanjih.

5. Naredili bodo podrobno
analizo sociaLnih problatnov na
svojem področju, da bodd po-
magali ljudem, kl so v najiiuj-
ših teeavah.
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